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Als club hebben wij een heel drukke tijd achter de rug bij 
de realisatie van onze nieuwe skeelerbaan. Er is door 
iedereen die erbij betrokken is heel veel werk verricht en 
het resultaat mag er dan ook zijn. Met veel trots konden 
wij als club het resultaat aan alle genodigden en 
belangstellenden laten zien bij de opening op 13 mei jl. 
Mijn speech van die dag staat op pagina 4 in dit clubblad 
en geeft een beeld van wat er allemaal is gedaan om tot 
de realisatie van onze skeelerbaan te komen. Het is een 
mijlpaal in de geschiedenis van onze club; wij zijn nu niet  
meer alleen een schaatsclub, maar ook skeelerclub 
geworden. 
 
Het is prachtig om te zien hoe onze skeelercommissie 
voortvarend aan het werk gaat om invulling aan deze 

nieuwe discipline te geven. Het is een onderdeel dat ook moet groeien bij de leden van onze club en ook 
in de omgeving. Verschillende schaats- en trainingsgroepen hebben aangegeven van onze baan gebruik 
te willen maken. Dat is mooi en zo kunnen wij elkaar versterken. Ook enthousiaste skeeleraars weten 
onze baan op woensdag- en zaterdagmiddag steeds beter te vinden. Er kan dan tussen 14.00 uur en 
17.00 uur vrij worden geskeelerd.  
 
Momenteel wordt er hard gewerkt om de nieuwbouw van de toiletgroep en de machineruimte verder af te 
werken en de nieuwe bestrating aan te leggen. Op korte termijn gaat de aannemer de grond rondom de 
baan bewerken en wordt het gras ingezaaid. Als dat allemaal is gedaan, kunnen wij het project als 
afgerond beschouwen. 
     
Groet Nico 
  
 

 
 
Op de website www.ijsclubkeesjongert.nl vind je het laatste nieuws over de club, staat alle informatie 
over onze evenementen en natuurlijk vind je er een versie van de Doorloper met kleurenfoto’s. Er is ook  
een facebookpagina voor IJsclub Kees Jongert. Deze pagina is alleen voor leden.   
Ben je lid van Kees Jongert en gebruik je facebook, dan kan je je aanmelden als lid van de Kees Jongert 
pagina. Hier lees je tijdens het schaatsseizoen elke dinsdag de wedstrijdverslagen van de marathons.  
 
Wil je iets delen met de leden van je club? Een mooie foto, een bijzondere prestatie of een leuk 
evenement? Mail het naar gcsduin@gmail.com en je leest het in De Doorloper, op de website of de 
facebookpagina. Je kunt ook zelf foto’s of prestaties posten op de facebookpagina. DOEN!! 
Groeten, Renée 
 
 

 
 
Donderdag  31 augustus  bestuursvergadering 
Zondag    10 september Assumburgloop 
Zaterdag 30 september opening ijsbaan Haarlem, eerste les jeugdschaatsen 
 
 

 
 

 
Via deze weg wil Nel Lute iedereen bedanken voor de belangstelling na het overlijden van haar man 
Cees Lute. De familie heeft dit enorm op prijs gesteld. 
 
  

http://www.ijsclubkeesjongert.nl/
mailto:gcsduin@gmail.com
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Gezinsuitbreiding bij familie Röling! Van harte gefeliciteerd met de geboorte van zoon Johan! 
 

 

 
 
 
 

SPEECH NICO PRONK 
 
Allereerst een hartelijk welkom aan alle genodigden, leden en donateurs. En een bijzonder woord van 
welkom aan onze burgemeester Luijten en de wethouder Sport, Aad Schoorl. 
Als bestuur en als leden zijn wij trots om u te verwelkomen bij de opening van onze skeelerbaan. Het 
heeft even geduurd, maar nu hebben wij een baan die voldoet aan alle moderne eisen, waaronder een 
nieuwe geluidsinstallatie, led baanverlichting en een computersysteem om de tijden van de rijders vast te 
leggen. 
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Reeds bij de verhuizing van onze ijsclub in 2006 van Beverwijk naar Heemskerk was ons een 
skeelerbaan beloofd door het gemeentebestuur van destijds. Die belofte stond, maar werd elke keer 
door allerlei oorzaken opgeschort. Door de vorige Gemeenteraad werd in het coalitie akkoord 
opgenomen dat in die raadsperiode tot aanleg van een skeelerbaan zou worden overgegaan. Na veel 
discussie nam de Raad in december 2021 het besluit dat de baan in 2022 zou worden aangelegd op het 
ijsbaanterrein van onze ijsclub. Er is hard gewerkt om dit te verwezenlijken en ik wil daarbij toch een 
aantal namen noemen van direct betrokkenen.  
Te beginnen met wethouder Schoorl. Hij heeft zich er altijd sterk voor gemaakt dat de skeelerbaan er 
zou komen en hield ons tussentijds op de hoogte van de ontwikkelingen. Maar zeker ook Loes van Swol 
Noomen, die voor het genomen besluit werkzaam was bij de gemeente Heemskerk en de opdracht had 
gekregen om de plannen verder uit te werken. Met haar hebben wij gerekend en getekend en zijn 
diverse skeelerbanen in het land bekeken om de plannen tot aanleg verder vorm te geven. Daarbij kwam 
de kennis van onze ijsmeester Cor Enthoven met betrekking tot de wegenbouw zeer van pas. Uiteindelijk 
lag dit plan aan de basis tot de uiteindelijke goedkeuring door de Gemeenteraad.  
Maar zeker ook Ineke de Blieck mogen wij niet vergeten. Zij was de projectleider van Gemeente 
Heemskerk en verantwoordelijk voor de aanleg van de skeelerbaan. Samen met Cor Enthoven hebben 
zij de plannen verder uitgewerkt en verwezenlijkt. De samenwerking tussen de gemeenteambtenaren en 
ons bestuur is heel goed en tal van zaken, die bij zo’n aanleg aan de orde komen, werden opgelost door 
naar elkaar te luisteren.   
 
De aannemer Heijmans die de baan heeft aangelegd heeft een goed stuk werk afgeleverd, dank 
daarvoor. Maar zeker ook de vele leden die geholpen hebben bij de realisering en ondersteunende 
werkzaamheden hebben verricht tijdens de bouw. De saamhorigheid bij onze club is groot en dat 
betekent ook dat veel  mensen bereid zijn om te helpen en de handen uit de mouwen steken. Een 
voorbeeld hiervan is ook de huidige uitbreiding van ons clubgebouw aan de achterzijde. Al wekenlang 
zijn Sjaak Ooteman, Cor Enthoven, Wim Roling, Peter Welp en Jos Niesten bezig om samen met 
anderen deze nieuwbouw te verwezenlijken. Het is geweldig om veel van deze mensen in je club te 
hebben. 
 
Ook zijn wij blij met de oprichting van een skeelercommissie in onze club. Deze commissie bestaat 
vooral uit  jonge mensen met nieuwe ideeën. Zij zijn bezig om vorm te geven aan deze tak van sport 
binnen de vereniging en de uitdaging is vooral om jonge mensen met de skeelersport kennis te laten  
maken en daarvoor te enthousiasmeren. De jeugd is onze toekomst en wat is er mooier om naast het 
schaatsen ook te kunnen skeeleren. Naast het geven van training aan de diverse doelgroepen zal de 
baan ook op woensdag- en zaterdagmiddag vrij worden opengesteld voor de jeugd om veilig te kunnen 
skeeleren. Uiteraard hopen wij daarmee ook nieuwe leden te kunnen verwelkomen. 
 
Naast onze eigen leden die skeeleren, zal de mogelijkheid er ook zijn voor schaatsverenigingen uit de 
omgeving om van de skeelerbaan gebruik te maken. Hiervoor is al de nodige belangstelling en het  
KNSB Talenten Team Noordwest uit Haarlem komt hier vanaf volgende week elke week twee keer  
trainen. Het zou mooi zijn als de baan door deze belangstelling een regionaal karakter krijgt. 
Dat er uit de omgeving aandacht is voor deze nieuwe baan is wel duidelijk. Op 11 juni zal hier voor de 
eerste keer een grote skeelerwedstrijd voor de jeugd worden gehouden. 
 
Wij nodigen u van harte uit om de accommodatie straks wat nader te bekijken. Aan de achterzijde vindt 
uitbreiding van ons verenigingsgebouw plaats. Er wordt daar een toiletgroep met opslagruimte voor de 
skeeleraars gerealiseerd, met daarnaast een ruimte voor onze veegmachines. 
Het programma voor vandaag is verder dat straks op de baan een demonstratie door geoefende rijders 
zal worden gegeven onder leiding van de skeeler- en ijstrainers Rick en Kay Schipper uit Medemblik. 
Vanaf 13.00 uur zal er voor de jeugd een 11-stedentocht worden georganiseerd en daarna is de baan vrij 
te gebruiken voor een ieder die graag de skeelers wil onderbinden. 
Buiten zal een stand staan waarbij alle benodigdheden zullen worden getoond die te gebruiken zijn bij 
het skeeleren. 
De muzikale omlijsting wordt tot ongeveer 13.00 uur verzorgd door Louis de Blieck en zijn vrienden, 
buiten in de tent. 
Vanaf 13.00 uur zal een DJ de muziek verder verzorgen. 
 
Wij hopen op een geslaagde dag en als club zijn wij ervan overtuigd dat Gemeente Heemskerk en onze 
ijsclub heel blij mogen zijn met deze fantastische nieuwe skeelerbaan. Als club gaan wij ervoor om hier 
een groot succes van te maken. 
 
Nico Pronk 
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Foto’s genomen door Wil Wijte tijdens de opening van de skeelerbaan. Kijk voor alle foto’s op de website 
https://www.ijsclubkeesjongert.nl/actueel/fotos/nggallery/fotoboek/opening-skeelerbaan-13-5-2023-4  
 
 

 

https://www.ijsclubkeesjongert.nl/actueel/fotos/nggallery/fotoboek/opening-skeelerbaan-13-5-2023-4
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Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst zeggen ze wel eens. Nu onze skeelerbaan er ligt, is het ook tijd 
om voor de jeugd wat te gaan doen en zo aan onze toekomst te werken.  
Naast de openbare uren op de woensdag- en zaterdagmiddag willen we natuurlijk ook specifiek iets 
betekenen à la het jeugdschaatsen in de winter. Met natuurlijk de stille hoop dat dit nieuwe jeugdleden 
voor de club gaat opleveren met wie weet nieuwe kampioenen. Maar dat is niet het belangrijkste.  
Het belangrijkste is om de jeugd plezier in het skeeleren te laten beleven. En wanneer heb je plezier in 
iets? Juist … als je het kunt. En wij willen daar heel graag ons steentje aan bijdragen.   
Maar ja, skeeleren is toch net iets anders dan schaatsen en het is voor ons ook nog allemaal nieuw. Het 
voordeel is wel dat de baan lekker dichtbij is dus de jeugd kan er zelfs op de fiets naar toe.  
Om te beginnen, hebben we afgesproken dat we met een klein clubje zouden starten. Ook omdat het 
allemaal nieuw is en het aantal leden dat les wil geven in tegenstelling tot het jeugdschaatsen beperkt is. 
Dit wordt vooral veroorzaakt door het feit dat een aantal wel goed kan schaatsen, maar nog onzeker is 
over hun skeelervaardigheden. Zij willen daarom eerst zelf nog wat meer ervaring met skeeleren 
opdoen. We wilden eerst met maximaal circa 15 kinderen van start gaan, dus heb ik de kinderen die 
afgelopen seizoen bij ons aan het jeugdschaatsen deelnamen aangeschreven. Dit resulteerde 
uiteindelijk in 28 aanmeldingen.  
En had als effect dat, onder andere Machiel de Ruijter - de vader van Mees (die al les wilde geven) - zich 
spontaan aanmeldde om ook les te gaan geven. Klasse! Verder wilde Kevin Mooij de zoon van Manon 
ook les geven. Kevin heeft al een paar jaar aan het jeugdschaatsen meegedaan en schaatst ook bij onze 
jeugd. Dit is wat je noemt jeugd met toekomst. Mooi om te zien. Verder geven les: Manon Mooij, Hans 
Röling, Mees de Ruijter, Eveline Krom en Kelly Tromp. Om deze zeven toppers nog extra bij te spijkeren 
voor het geven van skeelerlessen, hebben we een oude rot in het vak, Lars Bosch van Schaatslab, 
gevraagd om op een dinsdagavond na de training nog een extra workshop skeelerles te geven. Aldus 
geschiedde op 6 juni jl. De reacties waren uitermate positief en men was zeer tevreden. Zelfs Lars gaf te 
kennen ook weer dingen te hebben geleerd.  
Maar ja, nu de praktijk. Op zaterdag 10 juni ’s morgens onder een al heftig zonnetje zijn we begonnen. 
Bijzonder dat je in korte broek en met zonnebrandcrème naar de ijsbaan gaat.  
Al ruim vóór 10.00 uur stonden de eerste kinderen al te wachten. Na een kort welkomstwoord hebben we 
eerst de kinderen één voor één laten skeeleren en daarna in drie groepjes qua niveau ingedeeld. Even 
over tienen verschenen Jos en Lida om te komen kijken en Jos (Lida is helaas geblesseerd dus die 
moest lijdzaam toe kijken) zette direct koffie voor de ouders en maakte limonade voor de kinderen voor 
na de les. Kortom dat maakte het plaatje helemaal compleet.  
Na wat kleine valpartijtjes, waar kinderen blijkbaar geen last van hebben, was de eerste les al snel om 
en kwamen we maar tot één conclusie: geweldig en hartstikke leuk! 
De kinderen vonden het geweldig, de instructeurs, de ouders, allemaal dankzij onze mooie baan, het 
mooie weer, de enthousiaste instructeurs en niet te vergeten de koffie en limonade van Jos en Lida. Nog 
vier lessen te gaan en dan gaan we zoals dat zo mooi heet evalueren en daarna evolueren?  
 
Henk Gouma 
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V erstopte  riolering  of afvoerleiding,  

oplossen van stank problemen  en 
  

camera inspecties. Maar ook 
  

voor het plaatsen of vervangen 
  

van riolering .   

 

   
ONTSTOPPINGSBEDRIJF   

CEES FI LIPPO 

  

T el .  06 - 51 59 83 90 

  

WWW.CEESFILIPPO.NL    

------------------- 

  

 
 

 

 

 
 
 

RIJWIEL SPECIAALZAAK 
Rijksweg 137 

1906 BG  LIMMEN 
www.krooneliefting.nl 

Telefoon algemeen  072-5051239 
Telefoon werkplaats 072-5052269 

 
 

 

 



De Doorloper juni 2023  9 
 

 

Er zijn twee plaatsen waar u lekker eet.  
Bij u thuis en bij…….’OASE’! 

Lunch- en frituursalon Oase 
Plantage 148 - 1943 LR Beverwijk 

Telefoon 0251-225302 
lunchfrituursalonoase.nl 

Maandag gesloten. 
 

 

                                          
   

VERKOOP/VERHUUR PROFESSIONELE LICHT & GELUIDSAPPARATUUR VOOR ORKEST - DISCO - CONCERT - OMROEP -                                                
EVENEMENT- VERGADERING.  TEVENS VERHUUR VAN PODIUMDELEN - GROOTBEELDVIDEO - AGGREGATEN. 
 
 

 

 
 
 
De Trompet 1344 
1967 DA  HEEMSKERK 
Telefoon:  0251-211622 
Telefax:    0251-213126 
E-mail:     info@m-sound.nl 
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Vanwege de gestegen energiekosten zijn de prijzen voor de ijshuur verhoogd. Hierdoor zijn de 
abonnementen 3% duurder geworden. 
 
In onderstaande tabel staan de nieuwe prijzen. 
 

trainingsabonnement 1e abonnement Volg abonnement 

Senioren € 218,40 € 108,15 

Junioren € 149,40 €   77,25 

Pupillen € 134,00 €   77,25 

  

wedstrijdabonnement 1e abonnement Volg abonnement 

Senioren € 238,00 € 108,15 

Junioren € 179,25 €   77,25 

Pupillen € 144,25 €   77,25 

 
Abonnementen worden jaarlijks stilzwijgend verlengd.  
Als je het abonnement wilt wijzigen of stopzetten dan kun je dit doorgeven aan 
ledensecretariskj@gmail.com.  
 
Na 25 augustus worden de abonnementsaanvragen ingediend en wordt het bedrag geïncasseerd. 
 
Ineke de Blieck 

 

 

 
 

 
Eindelijk was er dit jaar weer een heuse prijsuitreiking. Door corona had deze de afgelopen twee jaar 
niet plaatsgevonden. Vanavond werden niet alleen de clubkampioenen gehuldigd, ook de Jos Niesten 
Trofee en Mart Kos Kanjer werden uitgereikt. 
 
Eveline Krom ontving de Jos NiestenTrofee voor haar prestaties over het seizoen 2022/2023. Zij 
kreeg deze trofee, zoals gebruikelijk, uit handen van Jos Niesten sr. Deze prijs kreeg zij op voordracht 
van haar trainers en deze wordt jaarlijks uitgereikt als stimuleringsprijs en als beloning voor de goede 
inspanningen. Eveline volgt trouw de trainingen op maandag- en woensdagavond. Ze is erg leergierig 
en haar techniek en uithoudingsvermogen zijn veel beter geworden. Dit resulteerde in het verbeteren 
van al haar persoonlijke records. Daarnaast is Eveline al jarenlang actief als begeleider bij het 
jeugdschaatsen. 
 
Dit jaar werd voor het eerst de Mart Kos Kanjer uitgereikt. Deze prijs is in het leven geroepen 
ter nagedachtenis aan Mart Kos die in mei 2022 overleed. De Mart Kos Kanjer ging naar Jan 
Niesten. Rita Kos, de weduwe van Mart Kos, reikte de prijs uit. De Mart Kos Kanjer kun je niet 
winnen, deze moet je verdienen. De prijs is bestemd voor iemand die zich op één of andere 
manier voor de club heeft onderscheiden. 
Jan is al 20 jaar lid van IJsclub Kees Jongert en al 16 jaar jeugdschaatsinstructeur. Bij deze 
Kanjer hoort een mooie oorkonde waarop alle punten staan waarom juist Jan Niesten de 
Mart Kos Kanjer verdient. 
 
De prijswinnaars van de clubkampioenschappen van het seizoen 2022/2023 waren: 
Puck Welp, Renske Krom, Marise Krom, Zoe Verhagen, Eveline Krom, Maartje Heine, Kelly 
Tromp, Mieke Heine en Judith van Hesselingen. Verder zijn er diverse clubcertificaten 
uitgereikt. Een clubcertificaat wordt uitgereikt aan leden die in hun categorie een clubrecord rijden. 
 
De volledige uitslag van de clubkampioenschappen staan verderop in het clubblad. 

 

 

about:blank
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Jos Niesten en Eveline Krom                              Rita Kos en Jan Niesten 
 

 
 
Alle prijswinnaars bij elkaar 
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Tijdens het afgelopen schaatsseizoen zijn er twee clubrecords gereden. Luc Heine reed beide records 
en wel op 16 oktober 2022 in Heerenveen.. 
 
Heren senioren/500 meter:  
Het oude record stond ook op naam van Luc.  
De tijd was 38,94 en dit reed hij op 20 november 2021 in Eindhoven. 
Het nieuwe record staat op 37,97 en is gereden op 16 oktober 2022 in Heerenveen. 
 
Heren senioren/1500 meter: 
Het oude record stond ook op naam van Luc.  
De tijd was 1;54,89 en dit reed hij op 11 september 2021 in Heerenveen. 
Het nieuwe record staat op 1;53,97 en is gereden op 16 oktober 2022 in Heerenveen.  
 
 

 

Het is eindelijk weer een beetje zomers weer. Letterlijk en figuurlijk wat heet … Tijd dus om weer op 
pad te gaan. De grijze golf is reeds vertrokken met camper of caravan en komt bijna alweer terug. Wij 
houden het nog kleinschalig. De gedachten aan corona zijn ver weg en soms moet je weer even 
denken o ja hoe was het ook alweer. De laatste herinnering heb ik aan een vaccinatie. Weet u nog? 
Van tevoren een afspraak maken, in de rij staan voor een prik en vervolgens 15 minuten wachten 
voordat je weg mag. Alle hokjes om in te zitten leken bezet en in een ervan zag ik een paar crocs in 
camouflagekleuren - u weet wel de Fiat Multipla onder de schoenen - onder een hokje uitsteken. 
Ik dacht … geintje … Ik loop dat hok binnen en de mevrouw die daar zit schrikt op. “U ziet toch dat ik 
hier zit”, zegt ze bits. Ik zeg: “Nou ja, sorry, maar door de camouflagekleuren van uw prachtige 
schoenen, die blijkbaar onder het hokje uitsteken, zag ik niet dat het hokje bezet was.” De vrouw keek 
mij niet geheel begrijpend aan, als een struisvogel die z’n kop in het zand wil steken midden op de 
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inderen van de zondagavondgroep zijn er acht begonnen met de zomertraining bij Astrid en Roy. Ze 
mogen vier keer meetrainen en daarna beslissen of ze lid worden van de club. 
   
  

 
 
 
 

        Gerrit van Assendelftstraat 3 
       1961NH Heemskerk 
 
        Tel 0251-232813 

 

 
 
 

De Trompet 2850 
1967 DD  HEEMSKERK 
Tel. 0251-248844 
www.nelis.nl 
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Gespecialiseerd in het behandelen sportblessures. 

 
Janneke Stolk sportfysiotherapeute  

 

Ellen van Wetering sportfysiotherapeute  
 

Heemskerkerweg 191 
Tel 0251-239101 

1945 TG Beverwijk 
www.fysiobeverwijk.nl 

         fysiotherapie@fysiopmc.nl 
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snelweg. Ja, zo ongeveer als u nu kijkt, omdat de vorige zin helemaal nergens op slaat. Over dieren 
gesproken en op pad gaan. Ik ben naar de dierentuin geweest. Niet alleen om dieren te kijken, maar 
ook om mensen te kijken. Soms zijn de mensen nog leuker om te bekijken dan de dieren en ze lopen 
los rond. Zo kwam ik bij de nijlpaarden. Enorme agressieve levensgevaarlijke beesten met een grote 
bek die gelukkig geen rijbewijs hebben. Agressieve idioten met een grote bek genoeg in het verkeer.  
Naast mij staan twee Duitse meiden. Ook toevallig … Zegt die ene Duitse tegen die andere, nee het is 
geen mop, ze zijn wel groot hoor, maar bij ons in de dierentuin zijn ze toch groter. Tja, zo kom je nooit 
van je vooroordelen af. Ik ben maar niet over die fiets begonnen. In de oorlog hadden ze nog geen 
elektrische. Dan op naar de kamelen. U weet wel die beesten met twee bulten en constant kauwend 
met de onderkaak van links naar rechts en andersom. Staat daar weer een man met een kauwgumpje 
in z’n mond op vrijwel exact dezelfde manier te kauwen. Alleen de twee bulten ontbraken, hij had er 
slechts een, als een Drommedaris, maar dan aan de voorkant. Ik kreeg de neiging om hem een 
handje hooi te geven. Dan naar de bavianenkolonie. Apen blijven leuk om naar te kijken. Zeker naar 
bavianen waar de rangordes duidelijk zijn. Je ziet duidelijk wie de leider is en de touwtjes in handen 
heeft. Een soort dierlijke dictator. Zeg maar de Poetin, Trump of Kim Jong-un onder de apen. Dat zijn 
ook primaten. Dan de vrouwtjesapen. Getooid met een kleurrijk achterwerk dat groter en kleurrijker 
wordt naarmate ze fysiek aan gezinsuitbreiding toe is. Geheel toevallig of niet staat er een dame op 
een soort pantoffels van grijze wol of iets dergelijks. Bijna hetzelfde als de vacht van een baviaan. 
Maar het wordt nog erger. Zo te zien, heeft ze haar lippen vol laten spuiten met botox waarbij de 
chirurg, een oud-slager waarschijnlijk, heeft gezegd; “Mag het een ietsje meer zijn?” En ook nog 
lippenstift in de kleur van … Ja, u raadt het al ... het achterwerk van een baviaan. Mijn dag in de 
dierentuin was goed, al was het alleen maar om mensen te kijken.  
 
Tot ziens, 
Ko toe de Start 
 
 

 
ZONDAG 11 JUNI JL. 
 
Dat we een mooie nieuwe skeelerbaan hebben, is niet onopgemerkt gebleven in de kop van Noord-
Holland. We hadden al snel het verzoek van de organisatie van Jeugd Skate Toernooi om op zondag 
11 juni onze baan te gebruiken. Het toernooi is bestemd voor de jeugd van 6 t/m 14 jaar, verdeeld 
over zes dagen gedurende het seizoen. De andere banen waar nog wordt en al is gereden zijn 
Purmerend, Medemblik, Wervershoof en Warmenhuizen. Het enige dat wij moesten doen is de baan 
beschikbaar stellen en uiteraard de kantine openen. Het was met recht zondag. Kortom, de hele dag 
zon en bloedheet op de baan met een stevig windje. De partytent - beschikbaar gesteld door  
Benedict - die we voor de jury op de baan moesten plaatsen, moest aan één zijde dicht worden 
gemaakt tegen de wind. Dat was niet eenvoudig, maar de mobiele marktkraam van Jos, die snel nog 
even werd gehaald en een ereschavot, zorgde voor de oplossing. Er werd in verschillende 
leeftijdsklassen gestreden om de dagprijzen en een totaalklassement. De punten voor het 
totaalklassement worden verzameld in een 300 meter tijdrit waarmee alle wedstrijden beginnen. 
Daarna worden aan de hand van de gereden tijden de series verreden waarbij de snelste naar de  
A-finales gaan en de rest naar de B-finales. De teamsprint die ook nog op het programma stond werd 
afgelast vanwege de warmte.   
De tijden, gereden tijdens de tijdrit, worden opgenomen door een geheel eigen gebouwd 
tijdwaarnemingssysteem waarbij er drie rijders tegelijk in de baan kunnen. Een mooi stukje 
hobbywerk! 
 
Er word geen gebruik gemaakt van het Mylaps systeem om de kosten om mee te doen laag te 
houden, namelijk 3,50 euro. Anders zou het door aanschaf van transponders te duur worden.   
Dat bij de meeste kinderen van buiten onze club kosten nog moeite zijn bespaard, bleek wel uit de 
outfit waarmee kinderen op de baan verschenen en de complete partytenten, stoelen etc. van de 
ouders. Vrijwel allemaal in strakke skeelerpakken, helmen en zonnebrillen. Kortom, het zag er 
allemaal (soms te) professioneel uit. Waarschijnlijk de reden dat een deelnemertje uit Uitgeest, die al 
op de openingsdag had laten zien dat ze over talent beschikte, besloot om van deelname af te zien. 
Jammer, ze had zeker hoge ogen gegooid. Van onze club deden er drie leden mee: Puck Welp en 
Pien en Mees de Ruijter. Geweldig om te zien hoe deze zich goed konden handhaven tussen al het 
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skeelergeweld. Puck had de 3e tijd van de 12 deelnemers, Pien werd 7e van de 22 en Mees 2e van 
de 6. In de series wist Puck zich te plaatsen voor de A-finales jongens 9, 10 en 11 jaar. Pien voor de  
B-finales meisjes 9,10 en 11 jaar en Mees ook voor de A-finales jongens 12, 13 en 14 jaar.  
De finales waren spannend en je kon zien dat het rijden van veel wedstrijden ervaring oplevert, 
hetgeen onze rijders nog even moeten ontberen.  
De harde wind maakte het nog extra zwaar, maar onze leden streden voor wat ze waard waren en 
maakten door hun goede rijden het voor ons extra spannend.  
 
Puck werd uiteindelijk 5e in de finale, Pien werd 2e en Mees werd 3e na alle rondes tot de laatste hard 
op kop te rijden, maar toen door ervaren rotten werd ingepakt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Puck Welp (foto Jeugd Skate Toernooi)                                      Pien de Ruijter (foto Kees Brasser) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mees de Ruijter (foto Kees Brasser) 

   
Kortom, een zeer geslaagd toernooi waar wij als vereniging veel van hebben geleerd van wat er zoal 
komt kijken als we in de toekomst zoiets zelf willen organiseren. Aanschaf van een laatste-ronde-bel 
en een rondenbord staan op 1. De ijsjes in de kantine waren door het warme weer zeer snel op. 
 
Van de organisatie kregen we nog een tip voor het geval je tussen de wedstrijdjes door een regen-
buitje krijgt. Hun eigen ervaring tijdens een wedstrijd is het invliegen van een helikopter geweest die 
de baan droog ging blazen. Alleen moet je dan wel zorgen dat alle partytenten weer in de doos zitten 
want die waren bij hen weggeblazen.  
 
Ik denk dat Jos z’n marktkraam wel zou blijven staan. Is misschien het volgende project voor de 
knutselploeg; een verrijdbaar juryhok maken à la marktkraam van Jos? Of heeft iemand nog een 
verrijdbare kas over?  
 
De volgende wedstrijd is op 16 juli in Warmenhuizen, gevolgd door de finale op 10 september in 
Purmerend. Voor meer foto’s en meer informatie zie de website www.jeugdskating.nl. 
 
Henk Gouma 
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Het tegelwerk van Willem ziet er weer gelikt uit!  

 

 

Cor en Cor draaien proef op de nieuwe 

toiletten. Tja, iemand moet het doen hè     . 

Aan het (bewogen) beeld te zien, deed de 
fotograaf het zelf waarschijnlijk bijna in zijn 
broek van het lachen … 
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Bron: Schaatsmuseum Kroniek 2022 
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(BRON: SCHAATSMUSEUM KRONIEK 2022) 

 

De trommelaar had een belangrijke functie bij 

ouderwetse hardrijderijen op de kortebaan.  

Hij gaf met een roffel het sein aan de rijders in de 

volgende rit om zich richting de start te begeven. 

Tegelijkertijd was het een uitnodiging aan het 

rondschaatsende publiek om weer langs de touwen 

plaats te nemen om niks van de verrichtingen van de 

deelnemers te missen. 

‘Een kort tromgeroffel, alles, wat nog schaatste, 

haastte zich naar den kant, zocht zich nog tusschen 

de vier en vijf rijen te dringen’ (uit het boek Menschen 

tusschen Wad en Wouden). De Enthoven uit dit  

verhaal is trouwens geen familie van onze Cor.  
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Het is even een beetje komkommertijd bij de evenementencommissie, maar wees niet bang, wij 
komen na de zomervakantie terug met genoeg mooie evenementen. 
 
De eerste die jullie mogen noteren is de Assumburgloop. 
Deze vindt op zondag 10 september plaats.  
Dus nog genoeg tijd om in training te gaan, of je op te geven als vrijwilliger. 
 
Op de andere evenementen gaan wij nog even broeden en hierover informeren we jullie in een 
volgend clubblad of via andere kanalen. 
 
Het laatste wat ik onder de aandacht wil brengen is onze deelname aan de Rabo ClubSupport-actie. 
Ieder Rabobanklid kan van 4 t/m 26 september zijn of haar stem uitbrengen op drie deelnemende 
clubs. Ben je zelf lid of weet je iemand die lid is, laat ze dan op onze club stemmen.  
De opbrengst komt ten goede aan benodigdheden om wedstrijden te kunnen organiseren op onze 
nieuwe skeelerbaan. 
Alvast bedankt voor jouw stem! 

Rabo ClubSupport  
Goed voor jouw club & geweldig voor de samenleving 
 
Groeten,  
namens de evenementencommissie,  
Mieke Heine 
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